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Oœwiadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wy¿szego Barbary Kudryckiej

Szanowna Pani Minister!
Z niepokojem przyj¹³em pojawiaj¹ce siê w ostatnim czasie informacje p³yn¹ce z ministerstwa nauki,

dotycz¹ce zapowiadanej reformy w szkolnictwie wy¿szym, a dok³adniej – koniecznoœci p³acenia za drugi
kierunek studiów.

Dzisiejszy rynek pracy jest mocno wymagaj¹cy, dlatego m³odzi ludzie decyduj¹ siê na studiowanie
wielu kierunków naraz. Pracodawcy wymagaj¹ wszechstronnego wykszta³cenia oraz kilku lat doœwiad-
czenia. W celu zdobycia dobrze p³atnej i satysfakcjonuj¹cej pracy studenci zmuszeni s¹ podnosiæ swoje
kwalifikacje. Rozwi¹zanie resortu nauki w pierwszej kolejnoœci uderzy w studentów zdolnych, ale bie-
dnych, których nie bêdzie staæ na op³acenie drugiego kierunku studiów. Nawet jeœli wed³ug za³o¿eñ
rz¹du 10% najzdolniejszych studentów bêdzie mog³o pobieraæ nauki bezp³atnie na drugim kierunku
studiów, to i tak jest to za ma³o. Uwa¿am, i¿ wprowadzenie w ¿ycie zapisu o odp³atnym drugim kierunku
studiów spowoduje, ¿e wielu studentów niestety bêdzie musia³o zrezygnowaæ z dodatkowego kszta³ce-
nia i w konsekwencji bêdzie mia³o jeszcze wiêksze trudnoœci ze znalezieniem pracy.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê do Pani Minister z nastêpuj¹cymi pytaniami.
1. Jakie jest stanowisko Ministerstwa Nauki i Szkolnictwa Wy¿szego w tej sprawie?
2. Czy ministerstwo szacuje, ilu studentów zrezygnuje z dodatkowego kszta³cenia?

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




